
Waarom een Augustinus Nieuws-flits?  
Via de AN-flits informeert de werkgroep Augustinus Open de Augustinusgemeenschap. In 

oktober 2022 heeft het Parochiebestuur van de Heilige Maria Parochie onze gemeenschap 

medegedeeld onze locatie per 31 december 2025 te willen sluiten. De werkgroep AO stelt 

dit voornemen ter discussie en zoekt naar pastorale alternatieven.  

Met het niet meer kunnen voorgaan van onze pastoor, pater Ambro Bakker, zijn we helaas 

weer in een volgende fase beland. Het is erg triest en tegelijkertijd fijn om te zien hoe een 

lange tijd Ambro heeft volgehouden. Hij is een dappere man. Tegelijkertijd is het mooi dat 

diaken Hoekstra samen met paters van de SMA en ons eigen pastoraal team de liturgische 

leegte proberen op te vullen.  

Blijft de Augustinus nu open of toch sluiten? 
De afgelopen maand kwam ineens bij de mededelingen het bericht dat de kerk niet gaat 

sluiten en het parochiebestuur dit gaat toelichten. Het leek een zeer hoopgevend bericht, 

maar het is schijn: De kerk wordt niet aan de eredienst onttrokken, maar er zullen volgend 

jaar geen vieringen meer zijn. Begrijpt u het nog? Het blijkt een trukendoos van de juristen 

van het Bisdom. Omdat de kerk niet aan de eredienst wordt onttrokken, kunnen we geen 

juridisch bezwaar indienen tegen de sluiting. U begrijpt dat we hier als werkgroep zeer 

ontstemd over zijn en hebben de Bisschop hierover een indringende brief gestuurd.  

Zoals Godfried Bomans ooit zei, als Jezus nu leefde zou Hij het niet hebben begrepen.  

Hoe verder? 
In het keuzeproces voor het bepalen van de regiokerk zijn grove fouten gemaakt. Een 

vitaliteitsscan van alle kerken van de regio was er niet gemaakt. Zo was er niet serieus 

gekeken naar de bereikbaarheid van de verschillende kerken. Bovenkerk heeft geen 

parkeerplekken en het openbaar vervoer is slecht. Ook is de omvang van de kerk absoluut 

ontoereikend. Alleen al de bijna duizend bezoekers die jaarlijks de Kerst in de Augustinus 

bijwonen zullen geen plek meer vinden in de herberg.  

Het bestuur van de Heilige Maria Parochie wil de Augustinus verkopen omdat die het 

meeste geld op zou brengen. Dit is echter ook al een grote misvatting. Zeker nu de 

Augustinus een monumentenstatus heeft zal de verkoopprijs van de Goede Herder en Titus 

vele malen hoger liggen. Immers op die plekken kunnen appartementen worden gebouwd.  

Heeft de Augustinuskerk toekomst? 
Een belangrijk argument voor het behoud van onze kerk is naast de omvang, de ligging van 

de kerk. Parochianen in Amstelveen Noord en Buitenveldert kunnen de kerk prima bereiken. 

En daarnaast ligt de kerk middenin een migranten en expats gebied. De 

parochiegemeenschap kan daarmee sterk groeien. Eens in de maand hebben we al een 

internationale mis die goed wordt bezocht. Zoals eerder aangegeven wil de SMA graag onze 

kerk gebruiken om in de pastorie een pastoraal centrum te maken. Een plek waar jonge 

pastoors uit het buitenland zich kunnen voorbereiden. Dit aanbod ligt nog steeds voor. Het is 

een aanbod dat de Bisschop toch niet zou mogen negeren.  

De werkgroep laat van zich laat horen. Als u advies heeft, wilt helpen of op de 

hoogte wilt blijven dan kunt u uw e-mail sturen naar AugustinusOpen@gmail.com. 

Wilt u ons steunen dan kan dat via de Vrienden van de Augustinus. (Zie de QR:)  

Wij hebben uw steun nodig. Omdat wij er sterk in geloven 

dat er toekomst zit in onze kerk.  

Vrienden van de Augustinuskerk (Jos Groot, Theo van der Kamp, 

Juup van Meyel) en Werkgroep Augustinus Open (Carole 

Bertelsmann, Angelo Vergeer, Ralph Ferouge, Pim Horsten en 

Jacques Hylkema)  

Wensen u gezegende Paasdagen. 
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